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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Számszerűen mekkora elbocsátások voltak a 
természetvédelemnél?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Mivel  az  Önhöz  benyújtott  „Hova  tart  a  fej  nélküli  lovas?"  című,  K/3678.  számú  írásbeli
kérdésemre konkrét számadatokat tartalmazó választ nem kaptam, ezért  az ott  feltett kérdéseket
megismétlem.

Remélem  kérdésemre  megkapom  a  választ,  amennyiben  nem,  a  miniszteri  meghallgatásán
válaszolhat ezekre a kérdésekre is!

Mellesleg, ha megadná a számokat, véget lehetne vetni a találgatásoknak!

Kérdezem Önt:

1. Összesen hány szakembert küldtek el a szaktárca természetvédelmi szakfőosztályairól? 

2. Ez hány százaléka az érintett szakterületi dolgozóknak a szaktárcánál? 

3. Jelenleg mekkorák a szaktárca természetvédelmi szakfőosztályainak létszámai? 
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